
Den Grønne Dameklub 
Referat af generalforsamling 

Tirsdag den 1. oktober 2019 
 
 
1. Valg af ordstyrer og referent 

 
Elsebeth Schnack blev foreslået og énstemmigt valgt som ordstyrer. 
 
Helle Gry Pedersen blev foreslået og énstemmigt valgt som referent. 
 
Elsebeth Schnack kunne herefter konstatere, at generalforsamlingen ifølge vedtægterne 
var rettidigt indkaldt, og at generalforsamlingen hermed var lovlig. 
 

2. Formanden aflægger beretning 
 
Formandens beretning var udsendt til medlemmerne på forhånd. 
Beretningen blev godkendt. 
 

3. Kasserer fremlægger revideret regnskab 
 
Vibeke Piper gennemgik regnskabet. 
 
Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 
 

4. Behandling af indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag. 
 

5. Fastsættelse af kontingent 
 
Der blev fra bestyrelsens side foreslået et uændret kontingent på kr. 350. Dette blev 
énstemmigt vedtaget. 

 
6. Vals af bestyrelsesmedlemmer 

 
Birgitte Hjorth-Hansen, Karin Østergaard Petersen og Ulla Sonne-Holm var på valg og 

villige til genvalg. De blev alle genvalgt.  

7. Valg af revisor 
 
Lise Kaas var villig til at fortsætte som revisor. 

 
8. Eventuelt 

 
Hanne Heiredal lavede den 13. august på H2 en HIO. Ulla ønskede hende stort tillykke og 



overrakte hende en buket. Den traditionelle flaske whisky fra klubben modtog hun 
samme dag (og blev drukket med medspillerne). 

 
Karin orienterede om det udsendte tilbud om SIM golf i Grøndalscentret i vinterhalvåret. 
Der er forskellige former for medlemskab. Den 5. november kl. 8.30 afholdes et 
introduktionsarrangement med morgenmad, spil fra kl. 9-13 og præmieoverrækkelse. 
Hvis man har yderligere spørgsmål, kan man henvende sig til Karin. 

 
Ulla: Pga. den lave tilslutning til de to udflugter arrangeret sammen med Dameklubben vil 

de to bestyrelser drøfte, hvad vi gør i 2020. 

Forskellige kommentarer: 
 

- Nogen mente, at det gerne må være udflugter tættere på, så kørslen mindskes.  

- Bestyrelsen: Valget af spil på udebane afhang af, hvor vi kunne få de bedste tilbud. 

Bestyrelsen overvejer et lignende januar arrangement som sidste år med golf/gåtur og 

frokost bagefter.  

Der kan stadigvæk spilles golf om tirsdagen – dog er tiden 8.40 – 10.40 ikke længere 

reserveret. 

 
 Helle Gry Pedersen, oktober 2019 

 
 
 

 
 


